
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 388 

 

На 7 август 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно утвърждаване образци на 

изборни книжа за произвеждане на изборите на 29 октомври 2023 г. 

  Докладва: Цветанка Георгиева 

2. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Димитър Димитров, 

   Елка Стоянова, Гергана Стоянова, Силвия 

   Стойчева, Севинч Солакова, Камелия Нейкова, 

   Йорданка Ганчева 

3. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладва: Елка Стоянова 

4. Доклад относно искане за изплащане на възнаграждения на 

ОИК. 

  Докладват: Димитър Димитров и Силвия  

   Стойчева 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Севинч Солакова, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, 

Йорданка Ганчева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВАХА: Цветозар Томов, Росица Матева, Георги 

Баханов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев.  
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Заседанието бе открито в 10,45 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Девет членове сме в залата – имаме кворум за откриване и 

провеждане на заседание. 

Поради отпуск отсъстват колегите Матева, Томов, Ципов, 

Баханов, Георгиев и Чаушев. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно утвърждаване образци на 

изборни книжа за произвеждане на изборите на 29 октомври 2023 г. 

с докладчик госпожа Георгиева. 

2. Доклади по административни преписки с докладчици: 

господин Войнов, господин Димитров, госпожа Елка Стоянова, 

госпожа Гергана Стоянова, госпожа Стойчева, госпожа Солакова и 

аз имам доклади в тази точка. 

3. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчик госпожа 

Елка Стоянова. 

4. Доклад относно искане за изплащане възнаграждения на 

ОИК с докладчици господин Димитров и госпожа Стойчева. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

Включвам госпожа Ганчева в Доклади по административни 

преписки. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – 1 (Севинч Солакова). 

 

Госпожо Георгиева, заповядайте в първа точка: 
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ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО УТВЪРЖДАВАНЕ НА 

ОБРАЗЦИ НА ИЗБОРНИ КНИЖА ЗА ПРОИЗВЕЖДАНЕ НА 

ИЗБОРИТЕ НА 29 ОКТОМВРИ 2023 Г. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

изборни книжа от № 32, които касаят регистрацията на партии, 

коалиции, местни коалиции и инициативни комитети в общинските 

избирателни комисии, регистрацията на кандидатите – също в 

общинските избирателни комисии, и всички декларации, регистри, 

заявления, удостоверения, свързани с регистрациите. Имаме и 

изборна книга – списък на избирателите, подкрепящи регистрацията 

на независим кандидат.  

Всички изборни книги са обсъдени на заседание на работна 

група. Нанесени са направените предложения и допълнения към тях, 

както и корекциите. 

Моля да ги погледнете още веднъж и ако нямате възражения, 

да ги гласуваме.  

В моя папка има и проект на решение за утвърждаване на 

изборните книжа, които са на вашето внимание в момента, както и 

предлагам да изпратим писмо до „Държавен вестник“ за тяхното 

обнародване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

прегледахте проектите на следващата група изборни книжа. Има ли 

предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 1964-МИ/07.08.2023 г. 

Моля да гласуваме и изпращането на изборните книжа за 

обнародване в „Държавен вестник“. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 
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Ганчева, Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Продължаваме с втора точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

писмо от IT експертите към Централната избирателна комисия с вх. 

№ МИ-23-4/04.08.2023 г. С него ни представят три примерни текста 

за техническа спецификация за обществена поръчка. Докладвам 

писмото за запознаване, като предлагам да бъде обсъдено на работна 

група. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 

Колеги, докладвам писмо, което сме получили от 

„Информационно обслужване“ АД, с вх. № ЦИК-00-230-

3/04.08.2023 г. С писмото, което е отговор на наше предходно писмо, 

ни изпращат един брой технически носител (DVD), който съдържа 

частния и публичния криптографски ключове на контактната точка 

на Република България, с който ще се направят тестовете по 

хронограмата или програмата за крипто обмена. 

Обръщам внимание, че това са все пак тестовете-варианти на 

частния и публичния криптографски ключове. Предлагам да ги 

приобщим към досието на Договор № 14, което съхраняват 

юристите, както и евентуално паролата да бъде отворена, за да се 

види какво съдържа този DVD. Да направят отваряне нашите 

специалисти и да го добавим към досието на Договор № 14 – 

протоколно решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по доклада 

на господин Димитров има ли изказвания, или предложения? 
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Предложението беше запечатаният плик с паролата за 

частния ключ да се предостави на IT експертите към ЦИК да 

отворят, да проверят съдържанието и да се съхранява към досието на 

Договор № 14. 

Има ли други предложения? (Реплики.) 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, модифицирам 

предложението си. Предлагам да приобщим изпратената ни 

информация към досието на Договор № 14, който се съхранява при 

юристите. Предложих изпратените ни криптографски ключове към 

паролата за частния ключ да бъде добавена към досието на Договор 

№ 14. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

На този етап само го съхраняваме към  досието на договора. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Следващият ми доклад е за 

сведение и приобщаване към преписка. Докладът е от община 

Пловдив, с който ни изпращат всички документи по извършване и 

предаване на подлежащи на архивиране книжа на Дирекция 

„Регионален държавен архив“ – Пловдив.  

Към преписката е добавена заповед за осигуряване на достъп 

до запечатано помещение, протокол от комисията, назначена със 

съответната заповед, акт за унищожаване на неценните архивни 

документи и приемо-предавателен протокол с фирмата, с която е 

сключен договор за тяхното унищожаване – вх. № НС-06-

352/04.08.2023 г. Докладвах за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Елка Стоянова. 
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ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, връщам на доклад преписка с вх. 

№ МИ-11-14. В моя папка е качен проект на отговор. Тъй като това 

касаеше запитване може ли да бъде съвместявано фактическото 

изпълнение на функциите на общински съветник с определен мандат 

и кандидат за член на съответен изборен район и дали член на ОИК 

би могъл да бъде и общински съветник, подготвен е проект на 

отговор в смисъл, че не е съвместимо заемането на длъжността член 

на ОИК със заемането на длъжността общински съветник. 

Моля да погледнете проекта на отговор, който е в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания 

по предложението за отговор? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: В същата папка може да видите 

проектен отговор 7338 до секретаря на община Ценово, която ни 

беше помолила за писмен отговор по отношение на нейно запитване 

относно унищожаване на изборни книжа и материали от предходни 

избори. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по проекта на отговор с проектен номер 7338. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Последният ми доклад е само за 

сведение и запознаване, тъй като в момента се подготвя преписката 

по него – вх. № НС-09-227, Окръжна прокуратура – Варна, Окръжен 

следствен отдел, които отправят искане за предоставяне на 
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информация по отношение на секционна комисия, намираща се в 

Република Австрия, от изборите на 2 октомври 2022 г. – за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Гергана Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, връщам на доклад 

постъпила фактура от „Нова транслейт“ ЕООД за извършени 

преводачески услуги за месец юли 2023 г. Фактурата е с вх. № ЦИК-

099-137/31.07.2023 г. Към преписката е представена докладна 

записка с вх. № ЦИК-09-229, както и доклад за извършена проверка, 

който установява съответствие на извършените услуги за 

извършване на превод за Централната избирателна комисия. 

Към преписката също така е представен и контролен лист от 

финансовия контрольор за извършен предварителен контрол преди 

извършване на разхода с изразено мнение за законосъобразност. 

Предлагам да бъде гласувано изплащането на представената 

фактура за извършени преводи от „Нова транслейт“ ЕООД по 

сключения с Централната избирателна комисия договор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Докладвам получено запитване 

относно архивиране на изборни книжа от областна администрация 

Пловдив с вх. № МИ-05-1, касаещо протоколите от машинно 

гласуване. В моя папка от днешна дата с проектен номер 7356 има 

подготвен отговор до областния управител. 

Моля да се запознаете и да гласуваме изпращането му, или 

ако имате предложения за редакция, да ги обсъдим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по проекта? 

Моля да гласуваме. 
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Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-06-

246/07.08.2023 г. е получена преписка от общинската администрация 

в село Гърмен, към която са приложени протокол и заповед от кмета 

за назначаване на комисия, която да отвори запечатано помещение 

по искане на разследващите органи. Докладвам го за сведение на 

Комисията. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Уважаеми колеги, въз основа на 

постъпило писмо от 6 юли от „Информационно обслужване“ АД в 

изпълнение на Договор № 26 между Централната избирателна 

комисия и „Информационно обслужване“ АД е подписан приемо-

предавателен протокол въз основа на представено становище под 

формата на информация от 1 август от администрацията на 

Централната избирателна комисия. Подписан е приемо-предавателен 

протокол за приемане на предоставените услуги по т. 1.1. и т. 1.2 от 

договора за периода от 6 април до 5 юли тази година по Договор 

№ 26. 

Въз основа на приетото решение за приемане на работата от 

1 август и подписания приемо-предавателен протокол е постъпила 

фактура с вх. № ЦИК-99-139/03.08.2023 г. По така постъпилата 

фактура е извършена проверка от администрацията и с вх. № ЦИК-

09-230/04.08.2023 г. е постъпила докладна записка, към която е 

приложен и контролен лист за извършен предварителен контрол с 

мнение за законосъобразност относно извършването на разход в 

размер на 17 712 лв., като за плащането на разхода има налични 

финансови средства в бюджета на Централната избирателна 

комисия. 
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Въз основа на така представените документи предлагам 

Централната избирателна комисия да приеме протоколно решение за 

плащане по представената фактура от „Информационно 

обслужване“ АД. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: С вх. № ЦИК-04-56/04.08.2023 г. от 

Министерството на финансите е постъпило писмо, адресирано до 

всички първостепенни разпоредители с бюджет. По реда на чл. 32 от 

Устройствения правилник на Министерския съвет и на неговата 

администрация съгласуват проект на постановление за изпълнение 

на държавния бюджет за 2023 г. С постановлението се определя 

редът и процедурата за одобряване на средствата по изпълнението 

на Закона за държавния бюджет за 2023 г. С чл. 28 са предвидени 

допълнителни средства, с които Централната избирателна комисия 

разполагаше във връзка с произведените избори за народни 

представители на 2 април. Формално след приемане на Закона за 

държавния бюджет за 2023 г. предвидените средства по Решение 

№ 211 на Министерския съвет следва да бъдат оформени като 

корекция в бюджета на Централната избирателна комисия, за което 

да бъде уведомен министърът на финансите. В останалата част няма 

промяна в условията и реда по изпълнение на бюджета за 

съответната година. 

Предлагам да изпратим писмо до Министерството на 

финансите в отговор на тяхното със становище за съгласуване на 

проекта на ПМС за изпълнение на държавния бюджет за 2023 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви за запознаване 

писмо с вх. № МИ-26-13-2/04.08.2023 г. От Печатницата на БНБ 

искат да изпратим в най-спешен порядък параметрите на 

изпратените ни с тяхно писмо от 20 юли 2023 г. на ролките със 

специализирана хартия за машинно гласуване.  

Докладвам ви за сведение писмо с вх. № МИ-22-

45/04.08.2023 г. във връзка с приетото решение за определяне на 

възнагражденията на членовете на общинските избирателни 

комисии и на секционните избирателни комисии. Въпросът касае 

възнаграждението на специалистите.  

С наше решение Централната избирателна комисия възложи 

на общинските избирателни комисии, съгласувано с кметовете на 

общини, да определят конкретните размери на възнагражденията на 

специалистите с оглед на това, че ОИК най-добре познават 

спецификата на работата, целия обем на работа, конкретните 

възможности на отделните лица за изпълнение, за да може да 

направят едно по-добро предложение за достойно плащане на 

възнагражденията за извършеното от съответните специалисти, 

подпомагащи дейността на ОИК. 

Във вътрешната мрежа има проект на решение за 

осъществяване на контрол при изработката на хартиените бюлетини. 

Предлагам да изпратим този проект до Печатницата на БНБ и до 

министъра на финансите за съгласуване, за да можем да го приемем. 

 Предвижда се аналогична процедура на досега действащата 

за подаване на информация, възлагане отпечатването на хартиените 

бюлетини, одобряването на тези предпечатни образци от 

общинските избирателни комисии, възможностите за извършване на 

проверка съгласно Наредбата за отпечатване на ценни книжа, 
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задълженията на Печатницата на БНБ и на  специализираните 

печатници, на които при необходимост Печатницата на БНБ възлага 

изпълнението съгласно чл. 209 от Изборния кодекс, възлагането на 

охраната съгласно Изборния кодекс и на всички дейности по 

отпечатване, съхранение, транспортиране на бюлетините на 

Министерството на вътрешните работи, процедурата по одобряване 

на помещения, в които ще се съхраняват, уведомяването на 

компетентните органи и отговорностите на областните управители, 

съответно кметовете на общини, включително и контролът, който се 

осъществява от ОИК, от Централната избирателна комисия. 

Контролът в самата Печатница през целия период се осъществява 

главно от Министерството на финансите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, в тази точка ви предлагам да изпратим едно писмо до 

„Информационно обслужване“ АД във връзка с изпълнението на 

Договор № 26 в частта „публикуване на информация на интернет 

страницата на ЦИК“, в случай когато публикуваме решения, 

съобщения или друг вид документи, в които има препратка към 

други вече решения или документи на Централната избирателна 

комисия, да има осигурен достъп чрез линк до съответния документ. 

Така ще е по-лесно за ползвателите на нашата страница да достъпват 

документите, които Централната избирателна комисия публикува, 

във връзка с произвеждане на изборите, така че принципно да им 

укажем по този начин да се публикуват нашите решения, съобщения 

или други документи. 

Имате ли предложения по текста? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, връщам на доклад проектното предложение на 

Работна концепция за разяснителна кампания, което беше 

разгледано в работна група. Това е финалният вариант, който ви 

докладвах за запознаване в петък, като в него са възприети практики 

на Централната избирателна комисия от предходни избори при 

изработването на такъв материал. Проектът е изработен като е 

използван опитът назад във времето, който има Централната 

избирателна комисия, и актуализираната информация съобразно 

предстоящите избори на 29 октомври. 

Предлагам да го одобрим с протоколно решение и да 

възложим чрез директора на дирекция „Администрация“ 

предприемане на необходимите действия по изпълнението на 

дейностите, които фигурират в тази работна концепция, 

включително подготовката на документация за обществени поръчки, 

които трябва да бъдат проведени с цел възлагане на различните 

дейности, описани в тази концепция. 

Имате ли изказвания и предложения?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Последният ми доклад в тази точка е с вх. № ЦИК-00-233-

5/04.08.2023 г., с което сме получили по електронната поща на ЦИК 

протокол за извършена проверка с номер, посочен в протокола, от 

Главната инспекция по труда. 

Докладвам го сега за запознаване и за обсъждане в работна 

група, тъй като имаме поставени срокове, за да може да вземем 

решение за следващи действия, като се надявам администрацията в 
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частта, която се занимава с дейностите, свързани с управление на 

човешките ресурси, да изпълнява стриктно служебните си  

задължения, така че да не се допускат пропуски в работата на 

Централната избирателна комисия. 

Следващ докладчик – госпожа Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

писмо, постъпило от община Сандански, с вх. № МИ-06-

249/07.08.2023 г., като се обръщат към нас с молба във връзка с 

предстоящите избори да се публикуват актуални адреси за 

кореспонденция с централите на партиите и коалициите с цел 

провеждане на консултации при кметовете на общини с 

парламентарно представените партии и коалиции. Докладвам го за 

сведение и ще възложа организиране на публикуването на 

актуалните адреси. 

Във връзка с доклада ми моля да приемем протоколно 

решение в секция „Местни избори 2023 г.“ да бъде публикувана като 

подсекция „Парламентарно представени партии и коалиции“, 

откъдето да са видни контактите на съответните парламентарно 

представени партии и коалиции и лицата за контакт. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли други 

предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Продължаваме с точка трета: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Госпожо Стоянова, имате ли готовност? 

Колеги, тъй като е необходимо малко технологично време за 

следващия доклад, прекъсвам заседанието за десет минути. 
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(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Девет членове 

сме в залата – имаме кворум. 

Продължаваме с доклад в точка трета. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, връщам на доклад докладвана в 

предходно заседание от мен постъпила жалба с вх. № МИ-22-

41/01.08.2023 г. срещу Решение № 82-МИ/28.07.2023 г. на ОИК – 

Пирдоп. Уточнявам, че жалбата касае оспорване на решение, с което 

решение ОИК – Пирдоп, разглежда постъпил при тях сигнал с вх. № 

136 от 25 юли 2023 г. В този сигнал комисията е сезирана с 

твърдение за несъвместимост по смисъла на чл. 41, ал. 1 и 

неизпълнение на задължение по чл. 41, ал. 3 от ЗМСМА по 

отношение на лице, заемащо длъжността кмет на община Пирдоп. 

Общинската избирателна комисия е оставила сигнала без 

разглеждане като недопустим, като се обосновава с това, че има 

влезли в сила актове на комисията, по които заинтересованите 

страни и предметът на спора са същите. 

В тази връзка моля да погледнете и сайта на ОИК – Пирдоп, 

където са публикувани няколко акта със съответни номера: Решение 

№ 79 от 11 февруари 2021 г.; Решение № 80 и № 81 от месец март 

2021 г., протоколи от съответните заседания: Протокол № 23 от 

11 февруари 2021 г. и Протокол № 24 от 8 март 2021 г. на ОИК – 

Пирдоп. 

Тези протоколи и решения, публикувани на сайта на ОИК, 

касаят разглеждане на сигнал и произнасяне по същия с вх. № 01-30 

от 8 февруари 2021 г. Съдържанието и на цитирания от 2021 г. 

сигнал и на сигнала, който е подал жалбоподателят в настоящото 

производство пред ОИК, е един и същи. По първоначално 

предоставения сигнал от подателя през 2021 г. комисията е провела 

заседания. Обсъдила е събрани доказателства и се е произнесла с два 
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акта – Акт № 80 и Акт № 81. Тези решения са били публикувани 

март месец 2021 г. на сайта на Общинската избирателна комисия и 

са влезли в сила, тъй като не са били оспорени и няма данни за 

друго. 

В настоящата си жалба жалбоподателят твърди, че комисията 

неправилно е оставила сигнала без разглеждане. От това, което 

досега ви посочих като документи, в сроковете по Изборния кодекс 

ОИК се е била произнесла вече по сигнал със същия предмет и по 

отношение на същите страни, считам, че съгласно чл. 27, ал. 2, т. 1 

от Административнопроцесуалния кодекс е налице основание за 

отхвърляне на жалбата на жалбоподателя като неоснователна, тъй 

като липсата на влязъл в сила акт със същия предмет и страни е 

абсолютно процесуална предпоставка за образуване на 

административно производство.  

В този смисъл ви предлагам да бъде взето решение с 

диспозитив, който отхвърля като неоснователна жалбата с вх. № 

МИ-22-41 от 1 август от           С.        Г. срещу Решение № 81 от 28 

юли 2023 г. на ОИК – Пирдоп. 

Моля да се запознаете с изброените документи, и ако нямате 

бележки, да го подложим на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, запознахте 

се с проекта на решение. Има ли изказвания и предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – 1 (Севинч Солакова). 

Решението е № 1965-МИ/07.08.2023 г. 

Връщаме се в точка втора: Доклади по административни 

преписки. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, на работна група беше 

обсъдено писмо с проектен номер 7349 относно предстоящите 
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избори за общински съветници и кметове на 29 октомври 2023 г., 

което е в моя папка. 

Предлагам, ако няма забележки, да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

погледнете писмото с проектен номер 7349. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Преминаваме към точка четвърта: 

ДОКЛАД ОТНОСНО ИСКАНЕ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ 

ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА ОИК. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо Председател. 

Уважаеми колеги, постъпило е писмо, подписано от 

председателя и секретаря на ОИК – Ловеч, с което са поискали да им 

бъдат изплатени възнаграждения за три заседания и три дежурства. 

В счетоводната справка са описани присъствалите на заседанията, 

проведени на 21 юли, 31 юли и на 3 август 2023 г. Дежурствата са 

дадени от председателя, за да се подготви документацията за 

заседанията.  

Предметът на заседанието е бил прекратяване пълномощията 

на общински съветник поради назначаването й за заместник-

областен управител. На едно от заседанията са разгледани 

документите за прекратяване правомощията и на кмета на кметство 

Славяни поради настъпила смърт. 

По преписката имаме контролен лист и счетоводна справка. 

Общата сума за изплащане е 1896,58 лв. ведно с осигурителните 

вноски. 
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Предлагам да одобрим изплащането на сумата. Проверил съм 

на сайта на ОИК, на който са публикувани дневните редове и 

протоколите от заседанията. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); 

против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. №№ МИ-27-

70/28.06.2023 г. и МИ-27-70/03.08.2023 г. са постъпили искания за 

изплащане на възнаграждения на членовете на ОИК – София-град, за 

периода от 14 януари 2022 г. до 28 юни 2023 г., за който период са 

проведени две заседания и са дадени 42 дежурства. 

Преписката е комплектувана с контролен лист за извършване 

на предварителен контрол от финансовия контрольор преди поемане 

на задължение и счетоводна справка за размера на исканите 

възнаграждения, които заедно с осигурителните вноски са на 

стойност 10 732,44 лв., като за дежурствата, дадени на 1 март 2023 г. 

и на 19 май 2023 г., не са включени предявените искания за 

изплащане на възнаграждения, не са включени и в цитираната сума, 

защото на същите дати има проведени заседания на Общинската 

избирателна комисия. 

С тези забележки предлагам да одобрим изплащането на 

възнагражденията на членовете на ОИК – Столична. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 
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Ганчева, Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); 

против – няма. 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия и насрочвам следващото за утре, 

8 август 2023 г., от 10,30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 12,45 ч.) 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 


